
Jegyzőkönyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. május 22-i
munkaterv szerinti üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Fejes Lőrinc 15,35 órától
Holló Gyula
Németh Mihályné
Pócs János képviselők

Távol maradt: Oláh Ferencné képviselő — aki nem jelezte távolmaradásának okát.

Meghívottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részéről:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Hajdu Zsolt Kisköre Város Fejlesztéséért Közalapítvány elnöke, Kiskörei-Tó Kit ügyvezetője
B. Kis János Kisköre Városfenntartó Kit ügyvezetője
Kovács Mihály Fejlesztési és Koordináeiós Központ Nonprofit Kit ügyvezetője
Takács Ibolya Dél-Hevesi Kistérségi Orvosi Ugyelet Nonprofit KR. ügyvezetője
Síposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető
Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke

Megjelentek:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Síposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető

Á jelenléti ív jegyzőkönyv „Á” mellékletét képezi.

Jegvzőkönyvvezető: Pócs Jánosné igazgatási ügyintéző

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, bogy az ülésen S képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta.
A polgármester kérte, bogy a meghívóban 10. napirendi pontként közölt a Kiskörei
Polgármesteri Hivatal 2018. évi munkájáról szóló beszámolót vegye le a képviselő-testület
napirendjéről, s ennek helyére járda, út felújításra szóló pályázat benyújtás tárgyalása kerüljön
napirendi pontként felvételre.

A képviselők részéről a polgármester által elmondottakkal kapcsolatban más javaslat,
ellenvetés nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette fel: Elfogadja-e a
képviselő-testület az általa javasolt napirend módosítást? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbiak szerint határozott:

56



46/201 9.(V. 22.) ké»viselő-testjjletj határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta, hogy a
Kiskörei Polgármesteri Hivatal 2018. évi munkájáról szóló beszámoló lekerüljön le
napirendről, helyére járda, Út felújításra szóló pályázat benyújtás megtárgyalása kerüljön
felvételre.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

Ezek után Magyar Csilla polgármester az alábbiak szerint javasolta a napirendi pontok
elfogadását:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatokról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Beszámoló Kisköre Városi Önkormányzat 2018. évi gazdálkodásáról. Pénzügyi terv
végrehajtásáról szóló önkormányzati rendelet.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Kiskörei-Tó KU. 2018. évi gazdálkodásáról szóló beszámoló.
Előadó: Hajdu Zsolt KU. ügyvezetője.

4. Kisköre Város Fejlesztéséért Közalapítvány gazdálkodásáról szóló beszámoló.
Előadó: Hajdu Zsolt Kuratóriurn elnöke

5. Beszámoló Kisköre Városfenntartó KU. 2018. évi gazdálkodásáról.
Előadó: B. Kis János KU. ügyvezetője

6. Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit KIt. 2018. évi munkájáról és
gazdálkodásáról szóló beszámoló.
Előadó: Kovács Mihály KU. ügyvezetője.

7. Beszámoló a Dél-Hevesi Kistérségi Orvosi Ügyelet Nonprofit Kit. munkájáról.
Előadó: Takács Ibolya KU. ügyvezetője

8. 2019. évi Közbeszerzési terv megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

9. Civilszervezetek által benyújtott pályázatok elbírálása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

10. Pályázat —járda, Út felújítás— benyújtás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

11. Egyebek

12. Inditványok, interpellációk, bejelentések.
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A képviselők részéről más Javaslat, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az általa javasolt napirendi pontokat?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igeimel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a képviselő-testület elfogadta az általa javasolt
napirendi pontokat, melyről a határozat a következő:

4712019.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta Magyar
Csilla polgármester által javasolt napirendi pontokat, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatokról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Beszámoló Kisköre Városi Önkormányzat 2018. évi gazdálkodásáról. Pénzügyi terv
végrehajtásáról szóló önkormányzati rendelet,
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Kiskörei-Tó KR. 2018. évi gazdálkodásáról szóló beszámoló.
Előadó: Hajdu Zsolt KR. ügyvezetője.

4. Kisköre Város Fejlesztéséért Közalapítvány gazdálkodásáról szóló beszámoló.
Előadó: Hajdu Zsolt Kuratórium elnöke

5. Beszámoló Kisköre Városfenntartó KR. 2018. évi gazdálkodásáról.
Előadó: B. Kis János KR. ügyvezetője

6. Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit KR. 2018. évi munkájáról és
gazdálkodásáról szóló beszámoló.
Előadó: Kovács Mihály KR. ügyvezetője.

7. Beszámoló a Dél-Hevesi Kistérségi Orvosi Ügyelet NonproRt KR. munkájáról.
Előadó: Takács Ibolya KR. ügyvezetője

8. 2019. évi Közbeszerzési terv megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

9. Civilszervezetek által benyújtott pályázatok elbírálása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

10. Pályázat—járda, Út felújítás — benyújtás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

11. Egyebek

12. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal
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Á meghívó ajegyzőlcönyvhöz „B” mellékletként csatolva.

1. napirend
(Irásos anyag a jegyzőkönyv „C” niellékletként ajegyzőkönyvhöz csatolva.)

Németh Mihályné képviselő a következő kérdéseket tette fel:
- A FOKEFE munkatársával az egyeztetés milyen jellegű volt?
- A biztonsági szolgálat?
- Az Optimális KR. vezetőjével milyen jellegű megbeszélés volt?

Magyar Csilla polgármester a képviselői kérdésekre az alábbiakban válaszolt:
- A FOKEFE munkatársai a varroda, Zsongó épületéről készítettek képeket, felmérték és

ennek alapján megvizsgálják az együttműködés lehetőségét.
- A kamera rendszer felülvizsgálatra szorul és a Crow securititől kért az önkormányzat

ajánlatot az egész rendszer átnézésére. A Polgárőrségnél lévő kamerák áttelepítését
tervezi az önkormányzat és a rendőrség kérte, hogy hozzájuk legyen becsatlakoztatva.

- Az Optimális Kli-vel volt az önkormányzatnak egy szerződése, ami a biztosítóknak a
piaci alapon történő szűrését jelentette. Két esetben is történt olyan biztosítási esemény,
amelyben kérte az önkonnányzat a segítségüket, de nem sikerült kártérítést eszközölni.
A lejáró szerződés az önkormányzat részéről nem került meghosszabbításra, amit ők
viszont szerettek volna, s ebből adódóan volt a megbeszélés. Az ígéretet nem
teljesítették.

A képviselők részéről több kérdés nem volt, Magyar CsiHa polgármester kérdése:
Elfogadja-e a képviselő-testület az 1. napirendi pontot? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következőképpen határozott:

48/2019.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a lejárt
határidejű határozatokról szóló jelentést a két ülés között végzett munkáról adott
tájékoztatóval együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

2. napirend

Magyar Csilla polgármester elmondta: A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a 2018. évi
költségvetési beszámolót. Kérte Pallagi Lajosnét, hogy ismertesse a felmerült kérdéseket.

PaHagi Lajosné Pénzügyi Iroda Irodavezető a következőket mondta el: A beszámolóval és
rendelettervezettel kapcsolatban felmerült kérdéseket megbeszélték. A Bizottság a beszámolót
elfogadásra javasolta.
Az irodavezető hozzátette: A rendelettervezet és a beszámoló az előző évekhez hasonlóan
készült cl, tartalmazza a 2018. évi bevételeket, kiadásokat, intézményenként, kormányzati
funkciónként részletezve. Ezen kívül a 2018. évi költségvetési előirányzat módosítását
figyelembe véve, melyet rendelet formájában kell a képviselő-testületnek elfogadni.

59



Németh Mihályné képviselő a beszámolóban a kiadásoknál a készletbeszerzés 44.5 85. 095,-
Ft összegre kérdezett rá, mely szerint ez miből tevődik össze?

PaHagi Lajosné Pénzügyi Irodavezető válaszában elmondta: Az éves beszámoló a
pályázatokat is tartalmazza, ezen belül az eszköz beszerzést. Az Irodavezető példaként a
praxis pályázatot említette.

A képviselők részéről több kérdés nem volt, Magyar CsiHa polgármester kérdésként tette
fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a 2018. évi gazdálkodásról szóló beszámolót és az
előirányzat módosítást? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület S igen szavazattal a 2018. évi gazdálkodásról megalkotta következő
rendeletét:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 7/2019SV. 22.) önkormányzati
rendelete:
A 2018. évi pénzügyi terv végrehajtásáról.
(Irásos rendelet a jegyzőlcönyvhöz „D” inellélcletként csatolva,).

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 8/2019.”. 22.) önkormányzati
rendelete:
Az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 1/2018. (11.14.) önkormányzati
rendelet 2. sz. módosításáról.
(Írásos rendelet a jegyzőkönyvhöz „E” ínellékletlcént csatolva).

3. napirend
(Írásos beszámoló ajegyzó’könyvhöz „F” mellékletként csatolva.)

Magyar Csifla polgármester elmondta, hogy a Kiskörei-Tó Kit beszámolóját a Pénzügyi
Bizottság megtárgyalta.
A polgármester megkérte Holló Gyula képviselőt, a Pénzügyi Bizottság tagját, hogy
ismertesse a Pénzügyi Bizottság által hozott döntést.

Holló Gyula a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagja a következőket mondta el: A Bizottság
ülésén Hajdu Zsolt ügyvezető elmondta, bogy a Kit. a problémán túl van, folyamatosan
amortizálódik. Funkciója, tartozása nines a Kit-nek. Elhangzott, hogy a turisztikai fejlesztések
elindulásával talán lesz lehetőség olyan pályázatra, amely a melegvíz hasznosítását megoldja.
A Bizottság elfogadta a beszámolót, és elfogadásra javasolják a képviselő-testületnek is.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdése:
Elfogadja-e a képviselő-testület a Kiskörei-Tó Kit. 2018. évi gazdálkodásáról szóló
beszámolót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő S képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következők szerint határozott:
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49/2019.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Város Önkormányzatának képviselő-testülete, mint alapító 5 igen szavazattal a
IUSKOREI-TO Kit. (székhely: 3384 Kisköre, Kossuth Út 8.), Cg. 10-09-030287, 2018. évi
egyszerűsített éves beszámolóját, amely, mérlegből, eredmény kimutatásból és kiegészítő
mellékletből áll, 109.872 eFt mérleg fóösszeggel, 70.000 eFt jegyzett tőkével, 99.885 eFt saját
tőkével, -2.117 eFt adózott eredménnyel ( veszteséggel) elfogadja.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Hajdu Zsolt Kiskörei-Tó Kit. ügyvezetője

Határidő: értelem szerint,
4. napirend
(húsos beszámoló a jegyzőkönyvhöz „G” in ellékletként csatolva.)

Holló Gyula a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagja a napirendre vonatkozóan a következőket
mondta el: Hajdu Zsolt a Kuratórium elnöke a Pénzügyi Bizottság ülésén ismertette az
Alapítvány által nyújtott anyagi támogatásokat.
A beszámoló tartalmazza, hogy milyen programokra, célokra lettek felhasználva az összegek.
A Bizottság elfogadta a beszámolót, s elfogadásrajavasolják a testületnek is.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület Kisköre Város Fejlesztéséért Közalapítvány 2018.
évi gazdálkodásáról szóló beszámolót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő S képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

5O/2019.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta Kisköre
Város Fejlesztéséért Közalapítvány 2018. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Hajdu Zsolt Kuratórium elnöke

Határidő: értelem szerint.

5. napirend
(húsos beszámoló a jegyzó’könyvhöz „H” mellékletként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester elmondta, hogy a Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalta
Kisköre Városfenntartó Kit. 2018. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót és megkérte Holló
Gyula képviselőt, a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagját, hogy ismertesse a Bizottság döntését.

Holló Gyula képviselő, a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagja a következőket mondta el: B.
Kis János a Kit. ügyvezetője beszámolt a Kit. tevékenységéről, létszámról, feladatairól, és
ismertette a bevételi forrásokat.
A Bizottság elfogadta a beszámolót, s elfogadásrajavasolják a testületnek is.

Németh Mihályné képviselő kérdése: A zöldterület kezelés szakfeladaton lévő bevétel a
különböző ingatlanok tulajdonosai által kért fűnyírás díjából adódik?
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Elmondta, hogy nagy igény lenne rá.

Tóth János Zoltán jegyző válasza: A KR. vállal ilyen tevékenységet. Amennyiben van rá
igény, örülne annak, ha képviselő asszony hirdetné. A KÜ-nek van egy központi
telefonszáma, e-mail címe, a honlapjukon pedig szerepelnek a díjak. Véleménye szerint az
igényeket ki tudják elégíteni.
A képviselő-asszony által kérdezett bevétel a fiinyírásból adódik.

A képviselők részéről több kérdés nem volt, észrevételt sem tettek. Magyar CsiHa
polgármester kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a KR. beszámolóját?
Kézfelnyújtással jelezze.
A jelenlévő S képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

51/2019.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta Kisköre
Városfenntartó KR. 2018. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
B. Kis János Kisköre Városfenntartó KR. ügyvezetője

Határidő; értelem szerint.

6. napirend
(húsos anyag a jegyzőkönyvhöz »1” mellékieticén t csatolva)

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság
tárgyalta a Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit KR. anyagát.

Holló Gyula képviselő, a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagja elmondta: A Pénzügyi Bizottság
megtárgyalták a beszámolót, elfogadásrajavasolják a testületnek.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta a napirend tárgyát. Kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a Fejlesztési és
Koordinációs Központ Nonprofit KR. beszámolóját? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következőképpen határozott:

52/201 9.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a Fejlesztési és
Koordinációs Központ Nonprofit KR. 2018. évi munkájáról és gazdálkodásáról szóló
beszámolót.

Felelős; Magyar Csilla polgármester
Kovács Mihály Fejlesztési és Koord. Központ Nonprofit KR. ügyvezetője

Határidő; értelem szerint.
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7. napirend
(húsos beszámoló ajegyzó’könyv „J” mellékietét képezi.)

Magyar CsiHa polgármester elmondta: A napirend tárgyát képező Dél-Hevesi Kistérségi
Orvosi Ügyelet Kit. beszámolóját a Humán Bizottság a testületi ülést megelőzően
megtárgyalta.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke az alábbiakat mondta cl: A Bizottság megtárgyalta a
beszámolót. A tagok véleménye, hogy az ügyelettel kapcsolatban javulás tapasztalható, nincs
alnyi panasz.
Beszámolót elfogadásrajavasolják a testületnek.

Holló Gyula képviselő, a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagja kiegészítésként elmondta: A
Pénzügyi Bizottság is átnézte a beszámolót, és a részükről is elhangzott, hogy a visszajelzések
alapján pozitív irányú elmozdulás tapasztalható.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a Dél-Hevesi Kistérségi Orvosi Ugyelet Kit.
munkájáról szóló beszámolót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta a Dél-Hevesi ICstérségi Orvosi Ugyelet Kit.
munkájáról szóló beszámolót, melyről a határozat a következő:

53/2019.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a Dél-Hevesi
Kistérségi Orvosi Ugyelet Kit. beszámolóját.

Felelős: Magyar Csilla polgármester ..

Takács Ibolya Dél-Hevesi Kistérségi Orvosi Ugyelet Kit. ügyvezetője.
Határidő: értelem szerint.

8. napirend
(húsos anyag a jegyzőkönyvhöz „K” inellékietként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan az alábbiakat mondta cl: A
közbeszerzésről szóló törvény alapján a lejárt közbeszerzéseket is szerepeltetni kell az éves
tervben.

Holló Gyula képviselő, a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagja ismertette a Bizottság döntését:
A Pénzügyi Bizottság a 2019. évi közbeszerzési tervet megtárgyalta. Két projekt került
felvázolásra a csónakkikötő és az inkubátorház - volt munkás szálló épülete. A kikötő már
átadásra került, a másik projektnél pedig elkezdődtek a munkák. Aljegyző úr részletes
tájékoztatást adott a jelenlegi helyzetről.
A Bizottság elfogadásra javasolja a közbeszerzési tervet.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem merült fel, Magyar Csilla polgármester
kérdése: Elfogadja-e a közbeszerzési tervet a képviselő-testület? Kézfelnyújtással jelezze.
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A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület S igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

54/20 1 9.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta Kisköre
Városi Onkormányzat 2019. évi közbeszerzési tervét.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Fejes Lőrinc megérkezett az ülésre.
9. napirend
(Irásos anyag a jegyzőkönyvhöz „L” mellékletként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester elmondta: A civilszervezetek által benyújtott pályázatokat a
Humán Bizottság elbírálta, s kérte a Bizottság elnökét, hogy ismertesse a döntést.

Póes János a Humán Bizottság elnöke az alábbiakban ismertette a Bizottság döntését: Egy
civilszervezet — ZSETSE - nyújtotta be a pályázatát, a Bizottság elbírálta, s pozitív döntést
hozott, mely szerint a Zsongó Erőemelő, Testépítő Sportegyesület részére 554.800,-Ft anyagi
támogatást nyújt.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta a Humán Bizottság által, a ZSETSE anyagi támogatására hozott döntést.

Holló Gyula képviselő érintettség miatt kérte a szavazástól való mentességet.

Ennek alapján Magyar Csilla polgármester a következő kérdést intézte a testület felé:
- Ki az, aki elfogadja Holló Gyula képviselő szavazás alóli mentességét? Kézfelnyújtással

jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő közül 5 igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester
megállapította, hogy 5 igen szavazattal a képviselő-testület elfogadta Holló Gyula képviselő
szavazás alóli mentességét, melyről a határozat a következő:

55/2019SV. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete S igen szavazattal elfogadta Holló Gyula
képviselő szavazás alóli mentességét a civilszervezetek által benyújtott pályázatok elbírálása
tárgyában.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

Ezek után a napirendi pontra vonatkozóan Magyar Csilla polgármester az alábbi kérdést
tette fel: Jóváhagyja-e a képviselő-testület a Humán Bizottság döntését? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő 5 igennel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következőképpen határozott:
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56/2019SV. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal a kiskörei
civilszervezetek által benyújtott támogatás iránti kérelmek alapján a Humán Bizottság
döntésével egyetértve a Zsongó Erőemelő, Testépítő Sportegyesület részére 554.800,-Ft
anyagi támogatást nyújt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

10. napirend
Pályázat —járda, Út felújítás — benyújtás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

Magyar Csuka polgármester a napirendre vonatkozóan az alábbiakat terjesztette a képviselő
testület elé: Ismét megjelent a Belügyminisztérium önkormányzati feladat ellátást szolgáló
fejlesztések támogatása tárgyú pályázat. Ebben járda és út felújítására van lehetőség. Az Ady
Endre úton a járda felújítását, az Ujélet úton, és az üdülőterületen Tiszavirág, Horgász, és
Rózsa utcákban az utak felújítását szeretné az önkormányzat megvalósítani. Epítési,
beruházási költség bruttó 17.495.000,-Ft, azönerő összege: 2.624.250,-Ft.

Pócs János képviselő kérdése: A üdülöövezet „B” területén lévő Búzavirág utcában az út
felújítására van-e lehetőség? Elmondta, bogy nagyon rossz állapotban az út. Esetleg mart
aszfaltot tenni oda.

Magyar Csilla polgármester válaszként elmondta: Az összeg kevés ahhoz, hogy oda egy
megfelelő út épüljön. Ezen kívül építési engedély köteles, mivel hivatalosan nem minősül
útnak.

Takács Attila alpolgármester: A mart aszfalt veszélyes hulladéknak minősül, ezért azzal
nem lehet megteríteni.
Elmondta, bogy a három út felújítására kevesli az összeget. Ezeknél az utaknál problémát
jelent, hogy nincs alapja egyiknek sem.

Magyar Csilla polgármester: Fontossági sorrendet kell felállítani. A 20 millió forint
felújításra használható. Minek a terhére legyen plusz út felújítás?

Pócs János képviselő kérdése, hogy az Újélet út teljes egészében felújításra kerül?

Magyar Csilla polgármester válasza: Az Újélet útnak az a része, amely a szociális
városrahabilitációs pályázatban nincs benne.

Takács Attila alpolgármester: Ennyi a támogatás összege?

Magyar Csilla polgármester: Ez a maximum támogatási összeg.

Takács Attila alpolgármester: Az útalappal nagy gond van.

Magyar Csilla polgármester emlékeztetett a Vasút, Thököly utak felújítására, amelyekre
jóval több támogatást kapott az önkormányzat ennél az összegnél, és csak ezt a két rövid utcát
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tudta az önkormányzat felújítani az alap hiánya miatt. Az alsó üdülőterületen még teljes
közmű sincs minden helyen, közművesített telekként lett értékesítve.

Pócs János képviselő a pályázat benyújtása mellett volt.

Holló Gyula képviselő szintén támogatta a pályázat benyújtását.

Takács Attila alpolgármester javasolta, hogy az utaknál ne „felújítás”, hanem „részleges
felújítás” kerüljön bele a határozatba.

Magyar Csilla polgármester az alpolgármester által javasoltak alapján az alábbi módosítást
bocsátotta a képviselők részére:

- Ady Endre űt szilárd burkolatú járda építése,
- Ujélet Út szilárd burkolatú út részleges felújítása,
- Udülőterületen található Tiszavirág Út, Horgász Út és Rózsa út, mint szilárd burkolatú

úttestek részleges felújítása, különös tekintettel az úttesten található aknafedelek szintre
hozására.

A képviselők támogatták a polgármester által elmondottakat. Magyar CsiHa polgármester
kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület az által tett módosítást? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbiak szerint döntött:

57/2019.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett pályázatot kíván
benyújtani a Magyarország 2019. évi központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény (a
továbbiakban: Kvtv.) 3. melléklet II. 2. pont a), b) és c) pontok szerinti „Onkormányzati
feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatásra” c. pályázati felhívásra.
A Képviselő-testület a pályázati forrás terhére — a szükséges önerő biztosítása mellett — az
alábbi (Kvtv. 3. melléklet 2. pont c) pont szerinti) beruházást kívánja elvégezni:

1. Ady Endre úti szilárd burkolatú járda felújítása,
2. Ujélet üt — szilárd burkolatú közút részleges felújítása,
3. az üdülőterületen található Tiszavirág Út, Horgász út és Rózsa út, mint szilárd

burkolatú úttestek részleges felújítása, különös tekintettel az úttesten található
aknafedelek szintre hozására.

A képviselő-testület az építési beruházás költségét bruttó 17 495 000 Ft-ban határozza meg,
amelyhez saját költségvetése terhére 2 624 250 Ft önerőt biztosít.

A képviselő-testület a közbeszerzési eljárás lefolytatását nem igénylő beruházás tervezett
időtartamát a következők szerint határozza meg:

a) előkészítés: a támogatás benyújtását megelőzően haladéktalanul
b) egyszerű beszerzési eljárás lefolytatása: a támogató döntés kézhezvételét követően

haladéktalanul
c) megvalósítás: legkésőbb 2019. szeptember 30. napjáig.

A képviselő-testület megbízza a polgármestert és ajegyzőt a pályázat benyújtásával.

Határidő: 2019. május 31.
Felelős: Magyar Csilla polgármester,

Tóth János Zoltán jegyző
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11. Egyebek

E napirendi pont keretében tárgyalta a képviselő-testület kormányzati funkció felvételét
Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester elmondta: Ismét szükség
van két kormányzati funkció felvételére. Mindkét kormányzati funkciót pályázatból adódóan
kell felvenni. Az egyik a határon túli magyarok egyéb tárnogatásai, a másik pedig a
környezetvédelmi programok támogatása.
A képviselők részéről kérdés. észrevétel nem volt. Magyar CsiHa polgármester a következő
kérdést intézte a testület felé; Hozzájárul-e a képviselő-testület az egy Kormányzati funkció
felvételéhez? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület az alábbi rendeletet alkotta:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 9/2019.(V. 22.) önkormányzati
rendelete:
Kisköre Város Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1 l/2017.(VIII. 31.)
önkormányzati rendelet módosításáról.
(Irásos rendelet a jegyzőkönyvi: öz „M” mellékletként csatolva.)

A következőkben a Magyar Közút Nonprofit Zn. megkeresését tárgyalta a képviselő-testület
Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester a következőket mondta el a
megkereséssel kapcsolatban: Az önkormányzatot megkereste a Magyar Közút Nonprofit 1(11.
a Kisköre, belterület 1362/l hrsz-ú ingatlan egy részének 87 m2 nagyságú területnek az
utólagos jogi rendezésével kapcsolatban. Erről már döntött a képviselő-testület, ám az
illetékes szerv részéről nem történt meg a tulajdon átvezetése.
A Kossuth úton van ez a 87 m2 nagyságú terület, mely önkormányzati tulajdonú, de a Magyar
Közút Nonprofit Kit. kezelésében van, ezért kérik a térítésmentes átadását.

Holló Gyula képviselő kérdése: Hol van ez a terület és miért kivett út?

Magyar Csilla polgármester válasza: Mindig kivett útként szerepelt, és önkormányzati
tulajdonban van. A Kossuth úton a két utolsó ház melletti út, itt van az a 87 m2-es terület,
amely a Közút kezelésében van. A földút és a közút nyomvonala.

A képviselők részéről több kérdés nem merült fel, Magyar Csilla polgármester kérdése:
Támogatja-e a képviselő-testület a terület megosztását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal a következők szerint döntött:

58/2019.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett hozzájárul a
Kisköre, belterület 1362/1 hrsz-ú, 87 m2 alapterületű kivett út megnevezésű ingatlan
megosztásához, tulajdonjogának átruházásához a Magyar Allam részére.
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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Ezek után Magyar CsiHa polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület a
Rendezési Terv módosításának ügyét. A polgármester a következőket mondta el a témára
vonatkozóan: Már döntött a képviselő-testület arról, hogy a Vásárhelyi Pál Altalános Iskola
KLIK által történő fejlesztéséhez az 536-os hrsz-on lévő iskolaterület övezetben előírt
építmény magasságának növelésére kezdeményezi az önkormányzat a Rendezési Terv
módosítását. Az árajánlat megérkezett, de közben az önkormányzathoz az üdülőterületek
építési százalék növelése tekintetében kérelmek érkeztek, ezenkívül a B üdülőövezetben lévő
beépítetlen telkeket egyforma nagyságú területre szeretné az önkormányzat módosítani.

Holló Gyula képviselő kérdése, bogy a telkek újra felosztásra kerülnek?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Nem kerül Újra kiosztásra, egy 2000 m2 nagyságú üres
telek vonatkozásában három felé osztani.

Magyar Csilla polgármester elmondta, hogy a módosítás 730 ezer forintba kerül, amelyhez
a KLIK 250 ezer forinttal hozzájárul.

A képviselők részéről több kérdés nem hangzott cl, észrevétel sem, Magyar Csilla
polgármester kérdésként tette fel: Megrendeli-e a képviselő-testület a szolgáltatást?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következőképpen döntött:

59/2019.(V. 22.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett úgy határozott,
bogy a településrendezési eszközöket módosítani kívánja az alábbiak tekintetében:

- 536 brsz.-on (iskola terület) az övezetben előírt építménymagasságának növelése,
- üdülőterületek előírásainak módosítása a beépítési százalék növelése tekintetében,
- HÜ2 övezet indexének javítása: Délibáb, Búzavirág, Vízililiom, Csengővirág, Hajnal,

Napsugár, Gólya utcák,
- Kspl terület (3049/1 hisz.) átsorolása Uhi övezetbe.

A fenti módosítás elkészítésére a képviselő-testület Kiss György Csaba egyéni vállalkozót
(5350 Tiszafüred, Pék u. 1.) bízza meg a kapcsolódó ajánlat szerint, egyben felkéri a
polgármestert a szolgáltatás megrendelésére.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A továbbiakban a Kiskörei Labdarúgó Sport Egyesület önerő biztosítására és működési
költségre benyújtott kérelmét tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester
előteijesztésében.
A polgármester a következőket mondta cl: Ahogy arról Pócs János képviselő is
megnyilvánult, az önerő biztosítás megtárgyalása elsősorban a Pénzügyi Bizottságra tartozik.
A Bizottság azonban 20-án nem tudta megtárgyalni, a kérelem késve érkezése miatt.
A polgármester hangsúlyozta azon véleményét, mely szerint az Egyesület tagsága elé idézni
az önkormányzatot nem jogszerű, mivel felvetődik a kérdés, hogy a taggyűlés mennyire volt
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szabályszerű. Ezen kívül nem igaz, hogy az Egyesület tagsága felé nem kell az előző évi
zárszámadásról számot adni az Egyesület vezetőjének.
Mind emellett az önkormányzat Joggal kérhet beszámolót azoktól az Egyesületektől,
civilszervezetektől, akiknek támogatást nyújt, és ez fordított esetben nem így vail. Egy
önkormányzatnak nincs beszámolási kötelezettsége egy Egyesület felé a nyújtott, vagy nem
nyújtott támogatásról.
Készített egy kimutatást, mely szerint háromszor annyi támogatást kapott a KLSE, mint a
többi Egyesület. Visszautasítja az Egyesület alelnöke által tett megnyilvánulást. mert még ott
nem tart a dolog, hogy a polgármestert, az alpolgármestert, vagy a képviselőket ugráltathatják.
Lehet a hangulatot felfokozni, de tény: az Egyesületnek nem volt működésre vonatkozó
kérelme 2019. évre. Működési célú támogatás iránti kérelem az Egyesület részéről 2019.
május 21-én érkezett önkormányzathoz.

Ugy gondolja, hogy személy szerint sem ő, de egy önkormányzati képviselő sem tehet arról,
hogy ki mit tud vállalni, ahhoz milyen ereje van. Az Egyesületnek kell eldönteni egy
pályázatnál, bogy számukra mi a fontos, és nem másokra kell mutogatni.

Takács Attila alpolgármester a témához az alábbiakat mondta el: Szomorú dolog, bogy egy
egyesületi taggyűlésen, amikor a vezetőség a feltárt tényekkel szemben nem tud mást
mondani csak azt, hogy a polgármester nem jár a meccsekre, és a műflives pálya miért az
iskola udvarán van, amikor erről az Egyesület elnökét meg kellett volna kérdezni, mivel ez
neki köszönhető.

Felháborító volt a taggyűlésen az alelnök vele szemben tanúsított viselkedése, inert ő a
valóságot, a tényeket mondta el. De ez nem taggyűlés, hanem kampányfórum volt, tele
hazugságokkal, és a célja egészen más, mint aminek lenni kellett volna.

Magyar Csilla polgármester hangsúlyozta, bogy ezen túl kell lépni, ez legyen az Egyesület
felelőssége.
A polgármester kérte a képviselők véleményét az Egyesület önrész biztosítása iránti
kérelemmel kapcsolatban.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke nem tudott ezzel kapcsolatban mit mondani.
Véleménye, hogy a Pénzügyi Bizottságnak mindenképpen tárgyalni kellene.
Ezen kívül a kérelem benyújtása 2019. május 21-én történt, úgy tudja, ilyenkor, ilyen
támogatást már a következő évre kérnek.

Holló Gyula képviselő: Az ide vonatkozó rendelet szerint a beérkezés sorrendjében van, így
akár szeptemberben is lehet benyújtani támogatási kérelmet.

Takács Attila alpolgármester: Holló Gyula képviselő a működési támogatásról beszélt, a
polgármester asszony az önerő biztosítását kérdezte. Ez olyan TAO-s támogatás, amely még
2017. évi. Egy héttel ezelőtt itt volt a pályázat író, aki rendelkezésükre bocsátott három
táblázatot, amely 2017., 2018., 2019. évekre vonatkozó TAO-s pályázatokról szól, és a 2017.
évi még nincs lezárva.

Magyar Csilla polgármester: Erről az önerőről már van döntés, amely 2018. évre szól, s ez a
2019. évi költségvetésbe nem lett átvezetve. Tehát meg kell találni a forrást, ennek
függvényében módosítani kell az előirányzatot, mivel a képviselő-testület civil támogatásra
1,5 millió forintról döntött.
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A pályázatíróval történt megbeszélés során a 2017-es pályázati támogatás, amely 2018. évben
lett volna felhasználva. amennyiben építésről van Szó ~5 10 millió forint fölötti, az 2019.
október 30-ig meghosszabbítható az MLSZ részéről, tehát október 30-ig az Egyesület le tudja
zárni. Mivel utófinanszírozott rendszer, az önrész 30 %‚ ezért van szükség a 4,3 millió forint
önrészre.
Az MLSZ Ellenőrző Regionális koordinátora elmondta, hogyha az Egyesület benyújtja a rész
számla kifizetési kérelmét, s az MLSZ által jóváhagyásra kerül, arról határozatot küldenek az
Egyesület részére’ abban az esetben utólag is teljesíthető az önerő. Nem kell az önerőt most
egy meghatározott időpontig utalni az Egyesület részére, hanem a kifizetési kérelmek
benyújtásával és az MLSZ által jóváhagyott határozottal lehet az önkormányzatnak feltölteni
az önrészes számlát, amely a legnagyobb biztosíték az önkormányzat számára.

Németh Mihályné képviselő: A taggyűlésen kivetítésre került az önkormányzati határozat,
amelyben a 2017-es évben több mint 4 milló forint önrészt adott az önkormányzat. Talán 12
millió forintot nyertek.

Magyar Csilla polgármester kijavította a képviselő asszony által mondott összeget. Az nem
több, mint 4 millió forint, hanem 6 millió forint, és 1,8 millió forint lett volna a
visszatérítendő támogatás. Az Egyesület abban az esetben nyeri meg ezt az összeget, ha a
vállalkozások feltöltik a számlájukra. Nincs pénzmozgás Egyesület és magán ember között, a
NAV utalja a TAO-s támogatást. Az a képviselő-testületi határozat pedig úgy szólt:
„Amennyiben fel tudja tölteni a KLSE a számláját.” Részarányos az önerő teljesítése.

Takács Attila alpolgármester elmondta azt is, hogy a taggyűlésen a jegyzőt is vádolták
azzal, hogy ő erőltette ki a működési támogatásról való lemondást az elnök részéről.
Ez nem igaz, hiszen először a KLSE elnök mondta ki, hogy nem kell működési támogatás, és
így kérdezett rá a jegyző, mondván, hogy a jegyzőkönyvbe kerüljön bele. Ezután az elnök
megerősítette a működési támogatásról való lemondást.

Az alpolgármester által elmondottakat megerősítette Pócs János, és Holló Gyula képviselő is.

Magyar Csilla polgármester hangsúlyozta: Most a két kéreleniről való döntés a fontos, és
az, hogy honnan legyen rá forrás.
Azt is el kell mondani, hogy 2018. évre vonatkozóan 1,8 millió forint visszatérítendő
támogatástól elesett az önkonnányzat, mivel az Egyesület nem számolt el időben az MLSZ
felé.

Pócs János képviselő megjegyezte: Erről nem beszélt az elnök, jobb hallgatni róla.

Tóth János Zoltán jegyző aggályát fejezte ki, hogy folyamatosan azt híreszteli, hogy lemond
az elnöki pozícióról. Igy az önkormányzat a bizonytalanságra utaljon 4,5 millió forintot?

Holló Gyula képviselő elmondta: A taggyűlésen ez nem történt meg. Megjegyezte, hogy a
busz költséget nem érti.

Magyar Csilla polgármester: Nem köteles az önkormányzat autóbuszát használni.
Lehetőség van máshonnan is busz bérlésére és akkor az önkormányzathoz nem lesz
visszatérítés. De az iskola, vagy a ZSETSE ugyanúgy kérhetné ingyen az autóbuszt.
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Takács Attila alpolgármester elmondta, hogy az elnök nem igényelte az autóbuszt, azzal
indokolva, hogy nincs meg a csapat létszám, Így másképp oldják meg.
Az alpolgármester emlékeztetett az Alapítvány által 2017-ben nyújtott 500 ezer forint
támogatásra, melyet három hónap alatt elköltöttek az edző bérére és utazási költség térÍtésére,
aztán kétségbeesetten ment hozzá az ehök, bogy nincs pénz, de előtte vállalta a
vállalkozóktól a további támogatás szerzését.
Pócs János képviselő felháborítónak tartotta, hogy a Bozsik programban résztvevő gyerekek
támogatását is tagadták. holott az önkormányzat intézi és fizeti az utaztatásukat.

Takács Attila alpolgármester megjegyezte: Nemcsak az önkormányzatot kellene ostorozni a
támogatás miatt, a csapat teljesítéséről is lehetne beszélni.

Holló Gyula képviselő hangsúlyozta: Aki szereti a sportot, annak akár pénz nélkül is szeretni
kell.

Pócs János képviselő nem érti, hogy a működési támogatás iránti kérelemben szereplő „300
ezer forint egyéb rezsi, fenntartási költség” mit jelent? Mivel a rezsit az önkormányzat fizeti.

Magyar Csilla polgármester: Ezen kívül más segítséget is nyújt az önkormányzat.

Tóth János Zoltán jegyző javasolta, hogy a Pénzügyi Bizottság vizsgálja meg az ügyet,
esetleg az átcsoportosítás lehetőségét.

Fejes Lőrinc képviselő összegezte: Összesen 5,6 millió forint támogatást kellene biztosítani
valaminek a terhére.

Takács Attila alpolgármester emlékeztetett rá, hogy ebben az összegben nincs benne a
2019. évi önrész.

Holló Gyula képviselő reagálása: Ez így mehet a végtelenségig. A képviselő-testület nem azt
vállalta, hogy minden befolyt TAO-s támogatáshoz biztosítani fogja az önerőt. Ez alapján
minden évben csak erre S millió forintot kellene elkülöníteni.

Tóth János Zoltán jegyző közbeszólt: Az önerő vállalása csak 2018. évre vonatkozott.

Takács Attila alpolgármester felhívta a figyelmet arra: Az önkormányzat éves költségvetési
tartalékkerete 5 millió forint, Így nem biztos, hogy évente még 4-5 millió forinttal kellene
terhehi.

Magyar CsiHa polgármester javasolta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalja a KLSE mindkét
támogatási kérelmét. Javaslatát a képviselő-testület jóváhagyta.

Miután több nyilvánosan megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla
polgármester zárt ülésére tett javaslatot. Javaslatát a képviselő-testület elfogadta.

Kmf.

Tóth ~Oltán


